
 
 

ANGÅENDE VAL AV REVISOR OCH LEKMANNAREVISOR FÖRESLÅR VALBEREDNINGEN 

FÖLJANDE: 

 
 

Sammanfattning 

Valberedningen föreslår inte några val av nya lekmannarevisorer för 2024 eller ytterligare 

”revisorer” utöver de auktoriserade revisorerna enligt § 9 i föreningens stadgar. 

Av skäl enligt nedan föreslår valberedningen inget val av lekmannarevisorer vid föreningens 

stämma 2024 och att möjligheten för föreningen att ge lekmannarevisorerna ytterligare 

vägledning i sitt uppdrag utvärderas – med beaktande av det arbete relaterat till RF:s ”Kod 

för demokratisk styrning av idrottsförbund och föreningar” (”Koden”) som pågår inom RF - 

fram till föreningens stämma 2025 samt att inval därvid sker av lekmannarevisorer.  

Skäl 

Angående revisorer 

Med förslag på val för 2024 av en auktoriserad revisor och suppleant som är auktoriserad 

revisor, så anser valberedningen att sedvanlig revision enligt föreningens § 9 blir fullgod.  

Valberedningen och föreningens auktoriserade revisor är överens om att vi inte är överens 

att valberedningen inte föreslår ytterligare revisor för 2024 enligt 9 § i föreningens stadgar. 

Angående s.k. lekmannarevisorer 

Lekmannarevisorerna – vars uppdrag enligt valberedningen skiljer sig från den sedvanliga 

revisionen - har under året genomfört ett väsentligt arbete relaterat till Koden. Detta har 

inbegripit närvaro vid styrelsemöte och informationsutbyte med viss utsedd 

styrelseledamot. Vid arbetet har framkommit att lekmannarevisorerna behövt ytterligare 

vägledning avseende sitt uppdrag och formerna för det. Av Koden framgår endast att 

lekmannarevisorerna ska granska styrelsens arbete med Koden. Lekmannarevisorernas har 

utifrån detta att oberoende av styrelsen och förhållandevis fritt bestämma formerna för sitt 

granskningsuppdrag. I den mån det finns ett behov av att klargöra lekmannarevisorernas 

granskningsuppdrag får detta ske främst med vägledning från Koden, RF i övrigt, 

stämmobeslut och/eller en fristående kommitté eller motsvarande. 

Av ”kända skäl” har styrelsen också från och med årsmötet 2023 nödgats fullt ut prioritera 

att säkerställa föreningens fortsatta verksamhet, vilket inneburit att frågor relaterat till 

Koden och stadgeändringar inte kunnat ges den uppmärksamhet det kräver. Arbetet har 

därför i delar fått senareläggas till efterföljande verksamhetsår.  Vad gäller föreningens 



stadgar är ett arbete med en översyn av dessa i dess helhet – inbegripet eventuella 

anpassningar utifrån vad som följer av Koden – dock initierat och förväntas bli klar under 

innevarande verksamhetsår. 

Vidare beslutades på Riksidrottsmötet 2023 om ett omtag avseende Koden. Detta omtag 

innebär att en arbetsgrupp är tillsatts och att det material den arbetar fram ska presenteras 

och diskuteras på Riksidrottsforum 2024 samt presenteras för Riksidrottsmötet 2025 för 

beslut.  
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